
ROMANIA
JUDETUL ARGE$

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL
incheiat astdzi29.l!t.2022 cu ocazia desffisuririi sedintei de lucru ordinare a Consiliului Local

Schitu Goleqti.

$edinla este legal constituitd Ei a fost convocatd de primarul comunei Schitu Goleqti in baza
prevederilor art. 133 alin. (1) din OUG nr. 5712019 privind Codul administrativ qi a Dispoziliei de

convocare nr. 460123.11.2022.

$edinla se desfrqoar[ la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezen\i l3 consilieri
locali din num[rul total de 15 consilieri aflati in functie. Lipsesc: dl Pavelescu Ion-Alexandru qi dl
Ungureanu Bogdan-Marius.

La gedinld mai participd dl Mirifd Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Goleqti, dl Vldducd
Cdtdlin, secretar general al comunei, dna Leca Cristina, inspector superior la compartimentul contabilitate,
impozite gi taxe locale, dl Luca Ion, qef S.C.U.P. qi dl Nicoar6 Gheorghe, qef S.V.S.U.

Pregedinte de qedin{d este dl Enache George carc prezint[ proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al;edin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golegti din
data de 25.10.2022.

2. Proiect de hotlr0re privind aprobarea impozitelor qi taxelor locale, precum qi a taxelor
speciale, pentru anul fiscal 2023.

3. Proiect de hotlrdre privind rectificarea bugetului local de venituri ;i cheltuieli al
comunei Schitu Gole;ti, pe trimestrul IV, anul2022.

4. Proiect de hotirire privind aprobarea contului de execu{ie bugetarl la data de
30.09.2022.

5. Proiect de hotirire privind actualizarea pre{ului chiriei pentru spa{iile cu destina{ie
comerciali situate in Complexul Lizlreqti qi pentru terenurile aferente acestora, ca urmare a
evalulrii imobilului dupi efectuarea unor lucrlri de renovare.

6. Proiect de hotlrire privind incheierea unui protocol de colaborare dintre Ministerul
Muncii ;i Solidaritlfii Sociale (MMSS) ;i Comuna Schitu Goleqti, jude{ul Arge;, in vederea
implement[rii proiectului "HUB de servicii MMSS - SII MMSS", cod MySmis 130963.

7. Proiect de hotlrffre privind aprobarea incheierii unui contract de prestiri servicii intre
Casa de Culturi "Tudor Mugatescu" din Mun. C0mpulung, jude{ul Argq qi Comuna Schitu
Golqti, avind ca obiect furnizarea de servicii cultural-artistice.

8. Proiect de hotirire privind aprobarea vinzirii prin licita{ie publici a unei cantitl{i de
175 mc masi lemnoasi pe picior, precum ;i tlierea gi debitarea unei cantitifi de 12,44 mc lemn de
lucru, din zona "Zilvoi- Riul Bughea - Cioc[nei".

9. Proiect de hotlrfire privind aprobarea prelungirii duratei contractului de inchiriere nr.
8753/01.11.2019, incheiat intre Comuna Schitu Goleqti, jud. Arge;;i SC Faby Gaz SRL.

10. Prezentarea Raportului de control al Institu{iei Prefectului nr. 19598/18.10.2022,
urmare a desfr;urlrii unei ac{iuni de control tematic la autoriti(ile Iocale din comuna Schitu
Goleqti.

11. Prezentarea unui raport al activitifii Asocia{iei Utilizatorilor P5;unilor Comunale din
localitatea Schitu Goleqti, judeful Argeq, in anul 2022.

12. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna
octombrie 2022. Informare privind lucrlrile efectuate in luna octombrie 2022 de cltre
contravenien{ii care au avut de prestat activiti{i in folosul comunit5lii ;i de cltre persoanele cu



sanctiuni penale care au avut obligafia de a efectua muncl neremuneratl in folosul comuniti{ii
locale.

13. Prezentarea peti{iei dlui $erblnel Mihai-Rizvan din comuna Schitu Goleqti, sat
Lilzdre;ti,jud. Argq, inregistrati la Primiria Schitu Golegti cu nr. 10537122.11.2022.

14. Diverse.
Secretarul aduce la cunoqtinla consilierilor prevederile art. 228 din OUG nr. 5712019 privind

regimul general aplicabil conflictului de interese pentru alegii locali. Potrivit prevederilor acestui art.

consilierul local aflat intr-una din situaliile privind conflictul de interese, are obligafia sd anunle la
inceputul qedin{ei consiliului local, interesul personal pe care il are la adoptarea unei anumite hot[rdri,
anun! care se consemneaz6 in mod obligatoriu in procesul-verbal al gedinlei.

Dl Boghez G.M. anunJ[ cd se ab{ine de la participarea gi de la adoptarea unei hotdr6ri referitoare
la proiectul de hot[rdre de la pct. 5 din ordinea de zi. Acesta anun\d cd se abline de la vot.

Dl primar propune completarea pct.nr. 3 al ordinii de zi cu privire la rectificarea bugetarS.

Dl primar: Am mai primit de la Administrafia Judeleand a Finanlelor Publice Argeg suma de 56

mii lei. Acegti bani au venit cu dedica{ie. Este vorba de suma de 46 mii lei pentru bursele qcolare gi suma
de l0 mii leipentru plata asistenlilor personali gi pentru indemnizaliile de insolitor ale persoanelor cu

handicap grav. Sunt sume care satisfac bugetul pe anul acesta, putem acoperi qi cheltuielile cu salariile
pe luna noiembrie iar banii pentru ;coa15 sunt pentru bursele qcolare. Acegti bani trebuie prinqi in buget.
Cu aceastd ocazie la punctul 3 privind rectificarea bugetard putem prinde qi aceste sume.

Propunerea este aprobat[ in unanimitate.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele 14 puncte Ei este aprobat cu 13 voturi -pentru-.

Se trece la pct.l din ordinea de zi: aprobarea procesului verbal al ;edin{ei ordinare a

consiliului local din data de 25.10.2022.
Procesul-verbal a fost prezentat in cadrul documentafiei pentru qedinfa de ast[zi.
Nefiind aduse amendamente la acesta, se supune la vot qi este aprobat in unanimitate.
Se trece apoi la:
2. Proiect de hotIrire privind aprobarea impozitelor ;i taxelor locale, precum ;i a taxelor

speciale, pentru anul fiscal2023.
Au fost inaintate anterior, in cadrul documenta{iei pt. ;edin!5: proiectul de hotdrdre nr.

10486121 .11 .2022 qi referatul de aprobare cu nr. 10597 123 .ll .2022 inifiate de primarul comunei Schitu
Gole;ti, raportul de specialitate nr. 10558122.11.2022 intocmit de dl Moqoiu Aurelian, inspector superior
la compart. Contabilitate, impozite gi taxe locale.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.
Dl primar: Am c6teva considerente de ordin general legate de impozitele, taxele locale qi cele

speciale, pentru anul frscal 2023 .

Ca gi reguld., impozitele qi taxele locale s-au menfinut in mare parte la nivelul anului trecut, cu
c6teva considerente:

1. suntem obligali de lege sd actualizdm cu indicele inflaliei care s-a stabilit pentru anul anterior.

$i aici vorbim de un procent de 5,1%o. Chiar dacd vi se pare mare la momentul acesta, m[ g6ndesc ce vom
face la anul cdnd vom aplica un indice al inflaliei de 16Yo.

2. o altd modificare care trebuie adoptat[ in anul acesta se referi la tabloul de impozitare pentru
cl5diri, pentru cd dacd vd uitali in Codul fiscal veli vedea c5 avem doud grile de impozitare pentru clSdiri.
Este vorba de cl5dirile care nu au toate utilit[flle qi de clddirile care au toate utilit[flle inclusiv canalizare
unde se aplic[ o altd grild de impozitare.

La noi de anul acesta este vorba de casele care sunt bran;ate la releaua de canalizare care vor fi
impozitate cu o sumd mai mare. Impozitul va fi mai mare dec6t acum. Deci asta este legea;i noi trebuie
sd o aplicdm ca atare. Nimeni nu vrea sd pl6teascd un impozit mai mare dar g0ndili-v6 ci este un text de
lege qi cdnd o s[ vind Curtea de conturi in anul 2024,pentru aceste case va trebui sd recuperdm nigte bani.



Nu este vorba de o majorare a impozitului ci este vorba de aplicarea altei grile de impozitare pentru

clSdirile care au cumulativ toate utilitdfile necesare.

Dl Balc[ C-tin: Mie mi se pare o diferen![ foarte mare intre prelul normal gi prelul care s-a introdus.
Dl primar: Noi nu suntem cei care facem legile, noi suntem cei care le aplic[m. Dl Mogoiu A. v[

poate pune la dispozilie prevederile Codului fiscal care arutdtot ceea ce v-am vorbit eu pAnd acum.
Dl Moqoiu A.: in norrne zice aqa: cl[direa se considerdcd,are instalalie de canalizare dacl este

dotati cu conductd prin care apele menajere sunt evacuate in re{eaua public6.
Dl Balcd C-tin.: La aceastd diferen{d de valoare dacd ?i spui omului care vine qi vrea si se bran;eze

lacanalizare, va spune: pdi mai bine nu m[ mai branqez. Deja diferenla de pre! este cam cdt ar fi costul pe

un an de zilela canahzare.
Dl primar: Da. Dar, pAnS la urm5, dacda apdrut acea hot6rAre de guvern referitoare la declararea

foselor, mai devreme sau mai tdrziu, toate persoanele care au relea de canalizare la poartd, mai ales cei la
care nu se pl6teqte taxa de branqare, se vor branga la relea. De ce crede{i cd a apdrut acea hotdr0re de

guvern, acum c6teva luni?
Dl $ipoteanu C.: S-a frcut aceastd investilie in ideea de a proteja mediul. Pdi, eu tot pun fotografii

;i inregistrdri video cu aceasti stafie de epurare. Vreau s[ vd spun cd apa deversatd prin canalul deversor
?n Rdul Bughea era mai tulbure dec6t apa din r6u. $i nu mai existd vreo vietate in aval de acest canal. Vdd
cd toat6 lumea tace, nu zice nimeni nimic.

Dl Duhomnicu N.: P[i aici trebuie intrebali cei de la Edilul, de ce nu este apa curatS!?

Dl $ipoteanu C.: Pdi intrebdm, dar pAnI la Edilul mai avem pe cineva care rcprezintd comunitatea

localS.
Dl primar: Este rdspunderea celor de la Edilul, in primul r6nd.
Dl $ipoteanu C.: Este a lor dar gi tdcerea asta spune multe cAteodat[. Adic5 nu ne facem p6rtaqi cu

ei, pentru cd se deverseazdapanetratatd. Nimeni nu zice nimic. Ludm pozilia strufului. Obliglm oamenii
sd se racord eze lare{ea, si pllteasci gi apa se deverseazd a;a.. . De ce? Ca sdrealizeze unii niqte profituri !?

Dl primar: Vis a vis de Edilul Cdmpulung, eu cred cd s-a frcut un pas inainte prin faptul cd

municipalitatea de la C0mpulung au rdscumpdrat toate ac{iunile de la societate. $i va spun gi de ce?

Totdeauna acest Edilul nu a putut sd fac6 investifii, n-a putut sd acceseze fonduri europene, nu numai
pentru Cdmpulung pentru cd qi noi suntem cel pufin interesali de majoritatea serviciilor fumizate de acest

operator. Acum se poate face. Mai mult dec6t atdt, anul viitor, gtiu din surse sigure gi vd spun, pe lAngd

Edilul qi pe l6ngd C6mpulung, toate comunele care au legdturd cu serviciile oferite de Edilul, vor face
parte dintr-o asocialie de dezvoltare intercomunitard. Toate aceste demersuri se fac in scopul realiz[rii qi

accesdrii unor fonduri nerambursabile de acest tip. Este foarte bine cd se va intAmpla aqa.

O altd problem[ este legatd de taxa de salubritate. Noi avem acum ca operator tot pe SC Financiar
Urban ,in zona de nord a judelului. Problema este cd incep6nd cu anul urmdtor vor avea alte preluri. Dup[
calculele noastre qi raportat la numirul de persoane care datoreazd taxa de colectare, ar trebui si stabilim
un pre! de vreo 9 lei/persoand/lund". Din punctul meu de vedere este o creqtere foarte mare. Totuqi, pentru
c[ avem credinJa c5 va fi un alt operator de salubritate, cred cd prefurile la degeurile menajere vor exploda.
Sunt multe comune in zona noastrd care au stabilit taxe la 8-9 lei/persoand/lun5. Noi nu putem sd mdrim
la nivelul acesta, dar o creqtere trebuie sd avem ;i noi la 7,5 lei/persoand/lun[.

Este destul de mult dar vd rog s6 mi credeli, chiar azi am fost la Camera de Conturi Argeg unde
am avut de inchis raportul cu mdsurile stabilite de anul trecut. $ti!i ci am avut ca mSsurd recuperarea
sumei de 40 mii lei pentru anul trecut, pentru taxa de salubritate. Nu este bine pentru nimeni nici chiar
pentru noi. Ne afl6m in condiliile in care operatorul ar trebui sd incheie contract cu fiecare gospoddrie aqa

cum se face la apd qi la canal. Deocamdat[ nu s-a putut face acest lucru. Toate comunele au aceastd taxd
de salubritate, in sensul cd omul plSteqte la primdrie ;i noi pl5tim din ceea ce se incaseazd. $i uite aqa

rlmdnem cu datorii. Po{i s[ acuzi pe cineva? cine a frcut Servsal-ul, cine a implementat acest program?
Dar uitafi-v[ la comunele din jur cum stau. $i noi trebuie s6 creqtem aceastd taxd. la 7,5

lei/persoand/lund.
Dl Balc[ C-tin: Si in ce bazd sunt atdt de mari dacd ne raport[m la inflalie?



Dl Luca I.: Ei au fdcut inilial o majorare de 45Yo. Dar ADI SERVSAL le-a plafonat pdndla25Yo,
pentru cd nu putem omori lumea. Dar nu se qtie c6t s-o mai putea datoritd inflafiei, datorit6 creqterii
pre{urilor la carburanti, q.a.

Dl $ipoteanu C.: Iarqi intervin ;i aici. E un paradox. Majorlm prelurile dar eficienfa este din ce in
ce mai mic6. Mergeli pe albia R6ului Bughea qi in anumite puncte o sd vedeli c5 sunt gunoaie din ce in
ce mai multe. Unde este eficienla acestui serviciu? Nu se duc sd arunce gunoaiele acolo decdt cei care nu
pl6tesc.

Dl Pdtraqcu F.: Peste tot sunt gunoaie.
Dl Balcd C-tin: La impozitul pe clddirile nereziden{iale, pentru cele aflate in proprietatea

persoanelor frzice, avem odat[ 0,2o/o asupra valorii impozabile iar pentru cele care sunt sectorizate in
domeniul agricol avem 0,4%o.

Dl Moqoiu A: A,2Yo este pentru clSdirile nerezidenfiale. Cota de 0.4o/o a fost stabilitd dintotdeauna

aqa cum prevede Codul fiscal.
Dl Duhomnicu N.: La terenurile agricole nemuncite c6t este?

Dl MoEoiu A.: Este intre 22 qi 25 leilha. $i dacd aplicdm o amendd cu 125Yo vd spun cf, este sub

10 lei. Sunt stabilite prin lege.
Dl Balcd C-tin: La impozitul pe teren ;i taxa pe teren, iar vin cu o intrebare. De ce la intravilan

este mai mic decAt la extravilan.
Dl Moqoiu A.: Aga prevede legea. Aga a fost din anul 2015 gi pdn[ acum.

Dl Balcd C-tin: Adic[ acolo unde accesul este mai greu este mai scump!?
Dl Moqoiu A.: Pdi spunem de exemplu, cd extravilanul este mai productiv decdt terenul din

intravilan.
Dl Balcd C-tin: La taxele pentru inchirierea terenurilor, amvdzut rapoartele de evluare, tot timpul

taxele s-au stabilit in euro. De ce nu sunt stabilite in lei? Ne obligd cumva legea?

Dl Moqoiu A.: Dac[ este in euro, atunci plata se face la cursul euro/leu care este la data pl[{ii. Dacd
este in lei, atunci trebuie aplicatd infla{ia anuald.

Dl Radu M.M.: Am in{eles cI indexareacurata inflaliei este obligatorie prin lege. Dar bonifica(ia
cum este?

Dl Mogoiu A.: Bonificafia este de 10Yo. Este maxim l0% stabilitd prin lege, atdt pentru persoanele
fizice cdt qi pentru persoanele juridice, cu condifia efectudrii pl6{ii pdni la data de 3l martie inclusiv.

Dl primar: Acum fie vorba intre noi, impozitele pe proprietate, exceptdnd taxa pe mijloacele de
transport la maqini, nu sunt la un nivel foarte ridicat. Lataxa de salubritate, aici nici eu nu sunt de acord.
Noi nu am majorat impozitele niciodatd ;i doar am aplicat rata inflafiei. Iar la clSdiri unde sunt prinse
cumulativ toate utilitAtile, inclusiv canalizarea, este o alta grila de impozitare.

Dl Pdtraqcu F.: Nu sunt mari dar nu sunt nici mici.
Dl primar: CAnd ai o maqini sau doud se simte. Ni se reproqeazd gi nouS c5 se plSteqte pentru

cl[diri o sum[ iar la salubritate mai mult. Aici este paradoxul. Se pldte,ste mai mult la salubritate decdt
impozitul pe casd sau pe terenul din jurul casei.

Nemaifiind disculii, se supune la vot proiectul de hot[rAre qi cu I voturi -penlru - ;i 5 ablineri
(Boghez G.M., Neagoe L.1., Pdtra;cu F., Rodu M.M. si Sipoteanu C.) este adoptatd HofirArea
Consiliului Local Schitu Golesti nr. 60 din 29.1L2422.

3. Proiect de hotirire privind rectificarea bugetului local de venituri ;i cheltuieli al comunei
Schitu Golegti, pe trimestrul IV, anul2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. gedinf6: proiectul de hotdrAre ini{iat de
primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate cu nr. 10579123.11.2022 gi raportul de
specialitate nr. 10782129.11.2022 intocmite de dna Leca Cristina, inspector superior la compart.
contabilitate, impozite ;i taxe locale.

Proiectul de hotdrdre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l.



Dl primar: Avem niqte dep[qiri la venituri la sf6rgit de an; 9 mii lei la impozite gi taxe pe

proprietate, 9 mii lei la venituri din concesiuni, inchirieri Ei 8 mii lei la donalii, sponsorizdri.
Am oblinut o donafie, o sponsorizare de la o societate comercialS gi aceqti bani o sd-i folosim

pentru cadourile de crSciun.
In plus propun completarea proiectului de hotdrdre cu cele dou[ sume, pentru cd am primit adresa

nr. AGG-STZ-13690123.11.2022 de la Administrafia Jude{eand a Finanfelor Publice Arge;. Este vorba
de suma de 46 mii lei pentru bursele Ecolare qi 10 mii lei pentru plata asistenfilor personali qi a
indemniza[iilor persoanelor cu handicap grav.

Sper totugi sd mai facem o qedin![ p6nd la qedinla ordinard din luna decembrie. Sper sd mai primim
ceva bani pentru cheltuieli de capital.

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrAre qi cu 12 voturi aentru -;i o ablinere
(Boghez G.M.) este adoptatd HofirArea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 61 din 29.11.2022.

4. Proiect de hotlrflre privind aprobarea contului de execu{ie bugetarl Ia data de
30.09.2022.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. qedinfS: proiectul de hot[r6re inifiat de
primarul comunei Schitu Gole;ti, raportul de specialitate nr.I0580/23.11.2022 intocmit de dna Leca
Cristina, inspector superior la compart. contabilitate, impozite Ei taxe locale.

Proiectul de hotdr0re nu a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l .

Dl primar: in general, avem venituri la 30 septembrie 2022 in sumd de 8,4 mil. lei la prognozate
gi qi 7,7 mil. lei la incasate. La cheltuieli avem prognozate 9,5 mil lei qi 7,3 mil lei efectuate.

Daci faceli o diferenld intre venituri ;i cheltuieli vefi constata c[ suntem pe plus. Sd vedem insd
cum vom sta la sfdrqitul anului.

Nemaifiind discufii la acest punct, se supune la vot proiectul de hotSrdre gi cu 12 voturi - pentra
- ;i o ablinere (Boghez G.M.) este adoptatd HofirArea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 62 din
29.11.2022.

5. Proiect de hotirflre privind actualizarea pre{ului chiriei pentru spa{iile cu destina}ie
comercial5 situate in Complexul Lflzlregti ;i pentru terenurile aferente acestora, ca urmare a
evalulrii imobilului dupl efectuarea unor lucrlri de renovare.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedin,tS: proiectul de hotdrdre nr.
10565123.11.2022 Ei referatul de aprobare nr. 10563/23.11.2022 iniliate de primarul comunei Schitu
Golegti, raportul de specialitate nr. 10564123.11.2022 intocmit de secretar gi rapoartele de evaluare
inregistrate cu nr. 10467/18.11.2022 qi nr. 10468/18.11.2022 intocmite de dl Stoica Petrigor, evaluator
autorizat ANEVAR.

Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1, nr.2 qi nr.3.
Dl primar: Am discutat de mai multe ori despre Complexul LdzdresJi. Am stabilit de comun acord,

cdurmeazd ca in acest an, dupd ce refacem acoperiqul sd reevaludm imobilul qi sd stabilim un nou pre! al
chiriilor inbaza raportului de evaluare. Pentru c[ de multe ori s-a vdzut aici d chiriile sunt foarte mici. Iar
cdnd treceam pe acolo, agenlii economici imi ardtau ci ploud pe tavan.

'S-a fEcut acel raport de evaluare, prelul a crescut dar nu foarte mult. A crescut de la 0,75
euro/mp/lund la 1,55 euro/mp/lund,frrd TVA, la spafiile comerciale gi a crescut la0,25 euro/mp/lund
pentru terenul aferent.

Noi am frcut acel material prin care acorddm o competenld maxim[ gi comisiei nr.1 pentru inilierea
actelor adilionale la contractele incheiate cu chiriaqii din complexul comercial. Am propus ca aceste noi
chirii s[ producd efecte incepdnd cu data de 0l .01 .2023 pentru cd acum este sfdr;it de an qi in mod normal,
pAnd le faci, pdnd.le semnezi, p6n[ le debitezi, este normal sI se incaseze noile chirii incepdnd cu noul
an.

Dl Duhomnicu N.: Pentru terenul din fa{a complexului cAt este stabilit5 chiria acttald?
Dl Moqoiu A.: Este stabilit[ la 10 lei/mp. Era stipulat separat prin alte contracte.



Dl $ipoteanu C.: Dacd evaluarea este frcut6 de un expert autorizat care qtie bine cdt sunt pre(urile

qi valoarea terenului, noi nu avem nimic impotrivd cu noile preluri.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrAre qi cu 12 voturi -pentru -;i o abtinere

(Boghez G.M.), este adoptutd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Golegi nr. 63 din 29.11.2022.

6. Proiect de hotlr0re privind incheierea unui protocol de colaborare dintre Ministerul
Muncii qi Solidariti{ii Sociale (MMSS) qi Comuna Schitu Goleqti, judeful Arge;, in vederea
implementirii proiectului "HUB de servicii MMSS - SII MMSS", cod MySmis 130963.

Au fost inaintate anterior in cadrul documentafiei pentru qedinfS: proiectul de hotdr6re nr.

10488121.11.2022 iniliat de primarul comunei Schitu Goleqti, referatul cu nr. 10445118.11.2022 intocmit
de dna Vasile Nicoleta, inspector superior la SPAS Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.

10487121.11.2022 intocmit de secretar gi adresa nr.20231DI8126.10.2A22 a secretarului general al

Ministerului Muncii qi Solidarit5lii Sociale (MMSS).
Proiectul de hotlrAre a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr.3.

Dl primar: Avem un proiect care a fost iniliat de Ministerul Muncii qi Solidaritdlii Sociale pentru

toate localiti{ile din {ard. Este un lucru bun, noi nu pldtim nimic gi vom primi pentru asistenla sociald, cu

o imprimantd multifunclionalS, un calculator ;i o tablet6, pentru a gestiona nigte programe comune

interconectate intre ele.
Eu vd propun sd aprobafi acest proiect de hotir0re, pentru cd ar fr pdcat sd nu beneficiem de aceasti

oportunitate.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotlrAre qi cu 12 voturi -pentru - Ei o ablinere

(Boghez G.M.), este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr. 64 din 29.11.2022.

7. Proiect de hotlrfrre privind aprobarea incheierii unui contract de prestiri servicii intre
Casa de Culturi "Tudor Mu;atescu" din Mun. Cimpulung, jude{ul Argq ;i Comuna Schitu
Golqti, avffnd ca obiect furnizarea de servicii cultural-artistice.

Au fost inaintate anterior in cadrul documentafiei pentru gedinf[: proiectul de hotdr6re nr.
10570123.fi.2122 gi referatul de aprobare nr. 10568123.11.2022 iniliate de primarul comunei Schitu
GoleEti Ei raportul de specialitate nr. 10569123.11.2022 intocmit de secretar.

Proiectul de hotdrire a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.2 qi nr.3.
Dl primar: Noi trebuie sd menlinem cele dou6 grupuri folclorice, "Muguraqii de la Schitu" qi

Ansamblul "Hora", din doud considerente: pe de-o parte c[ trebuie sd men{inem tradi}iile populare, pe de

altd parte, frecare dintre cele doud grupuri face parte din proiecte pentru care noi am oblinut finanfare
nerambursabil5. Este vorba ce Cdminul cultural Schitu Goleqti cu Ansamblul "Hora" qi respectiv grupul
de canto "Muguraqii de la Schitu" pentru clSdirea social culturalS. PAn[ acum am avut contracte incheiate
cu fiecare P.F. avdnd ca instructori pe dl Horobeanu ;i pe dl Iana. Contractele au expirat. Suma pe care

o pldteam pe fiecare lund pentru cele doud grupuri era de 3 mii lei. Pentru cd dl Iana a devenit directorul
Casei de culturd "Tudor Mugatescu" din Cdmpulung, am discutat cu acesta qi este pdcat s[ nu menlinem
in continuare cele doul grupuri. Mai ales c[ avem aceastl obligafie legalS qi pentru cdminul cultural qi

pentru clddirea social culturald. Pre{ul s-a redus la jumdtate iar banii sunt vira{i direct Casei de culturi
"Tudor Muqatescu". Instructorii, ca gi atribuliuni de serviciu, vor veni la fel ca gi pAnd acum, in fiecare
sdmbdtd qi vor pregdti cele doud grupuri.

Dl Balcd C-tin.: Se specificd acolo in contract c[ vin o dat5 pe sdptdmdnd dar nu se specificd
timpul, o or5, dou[ ore ...

Dl primar: Se va specifica in contract gi acest aspect. Este vorba de 2 ore pe sdptdm6n6 pentru
fiecare grup.

Dl Pdtragcu F.: Este bine cd s-a redus pre{ul contractului la jumdtate. Eu cred cd ne-a ajutat pentru

cdminul cultural, pentru c5;i aga am dat destui bani.

6



Dl primar: $i cu cl[direa social culturalS este acelaqi lucru. Aici avem grupul de canto. Iar anul

viitor, incepdnd cu lunile martie-aprilie instruirea se va face in cl[direa social cultural[, nu se vor mai duce

la qcoala din ruddrie. Vor fi instruifi aici.
Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 12 voturi -pentru -;i o ablinere

(Boghez G.M.), este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Goleqti nr. 65 din 29.11.2022.

8. Proiect de hotlr6re privind aprobarea vf;nzlrii prin licitafie publici a unei cantiti{i de

175 mc masl lemnoasl pe picior, precum qi tiierea ;i debitarea unei cantitl(i de 12,44 mc lemn de

Iucru, din zona "Zilvoi- Rflul Bughea - Ciocinei".
Au fost inaintate anterior in cadrul documentaliei pentru qedinf5: proiectul de hot[rAre nr.

10494121.11.2022 qi referatul de aprobare nr.10492121.11.2022 inifiate de viceprimarul comunei Schitu

Goleqti, raportul de specialitate nr. 10493121.11.2022 intocmit de secretar ;i actul de punere in valoare cu

nr.22OOl81 823870 din 21.11.2022 pentru cantitatea del87 ,44 mc, intocmit de Ocolul Silvic Codrii Yerzi.
Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr.l .

Dl viceprimar: Am hotlr6t sd valorificdm aceastd cantitate de material lemnos din z6voiul comunal

deoarece a venit sezonul rece Ei in fiecare zi se impu{ineazd numdrul de arbori. Am propus sd scoatem la

vdnzare cantitatea de 17 5 mc masd lemnoas6 pe picior, cu aceast[ ocazie mai incasdm nigte bani la buget.

Iar din cantitatea de 12,44 mc care va r6mAne din cantitatea totald marcatd de 187,44 mc, vom face

scdndurd care va fi folositd pe viitor la lucr[rile de intrefinere.
Dl Balcd C-tin: Existd un act de punere in valoare separat?

Dl viceprimar: Nu. Este acelaqi act de punere in valoare pentru intreaga cantitate de 187,44 mc.

DlBalc6 C-tin: P6i cum se scoate la licitalie numai 175 mc?

Dl viceprimar: Putem sd scoatem la licitalie c6t vrem. Este lemnul nostru, nu este al altora.

Dl $ipoteanu C.: S[ qtili c[ nu putefi decdt in situafia in care lemnul fasonat il da{i de-o parte qi

sc6deli din acela, nu putefi a$a pe picior s[ facefi licitalia. Trebuie alt act de punere in valoare qi se poate

scoate la licitalie altd cantitate.
Bineinfeles, se fasoneazd qi se di de o parte cantitatea de 12,44 mc.
Dl viceprimar: Stali pu1in, am spus cd 12,5 mc lemn pe picior se duce ;i se fasoneazd. Nu 12,5 mc

s6-l scoatem fasonat.
Dl Balc[ C-tin: Marcarea s-a frcut pe o singurd parceld qi nu putefi scoate la licitalie doar cantitatea

de 17 5 mc, frrd diferenla de 12,44 mc, pentru cd este un singur act de punere in valoare.

Dl $ipoteanu C.: Dvs scoateli in caietul de sarcini pentru licitalie un volum de I87,44 mc, conform

actului de punere in valoare, nu doar cantitatea de 175 mc.
Dl primar: Haidefi s[ facem altceva ca sd incheiem subiectul. Vom scoate lavdnzare prin licitalie

cantitatea de 187 ,44 mc urmdnd ca sd mai facem o marcare pentru cantitatea de 12 mc printr-un alt act de

punere in valoare. Aqa este corect?
Dl $ipoteanu C.: Da. AEa este corect.
Dl Balci C-tin: Dacd firma care c0qtigS licitalia vd cedeazd cantitatea de 12 mc de masd lemnoasd

pe picior, este altd treabd". Alt fel nu se poate pentru cd existd un singur act de punere in valoare.

Dl $ipoteanu C.: El liciteazdcantitateade 187,44mc, pentru aceastavapldti. Dupd licitalie nu

poate nimeni sd-i mai scadd.

Dl Balcd C-tin: Ar mai fi o problemd.Taxa de participare la licitalie de 50 lei mi se pare foarte

mic6. Este o muncd pe care trebuie sd o depune{i aici ;i o cheltuiald cu toate documentele. Eu propun ca

taxa de participare sd fie de cel pu{in 150 lei.
Dl viceprimar: Pentru o licitalie stabileqti 100 lei, pentru altd licitalie stabileqti 150 lei. Stabileqti

pentru toate la fel , altfel este discriminare.
Dl P6traEcu F.: Hai sd stabilim taxa de 150 lei, mereu, pentru to{i la fel.
Propunerea este aprobatd in unanimitate.
Dl primar: Pre{ul de pornire la licitalie propus este de 250leilmc. Cum vi se pare?

Dl $ipoteanu C.: Prelul este bun. Acum depinde de ceea ce se va intdmpla la licitalie.



Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hot[r6re qi cu 12 voturi -pentru -;i o ablinere
(Boghez G.M.), este adoptutd Hofirirea Consiliului Local Schitu Golesti nr. 66 din 29.11.2022.

9. Proiect de hotirire privind aprobarea prelungirii duratei contractului de inchiriere nr.
8753/01.11.z}lg,incheiat intre Comuna Schitu Gole;ti, jud. Argeq qi SC Faby Gaz SRL.

Au fost inaintate anterior in cadrul documentaliei pentru qedin{d: proiectul de hotdrAre gi referatul
de aprobare cu nr. 10508121.11.2022 inifiate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate

nr. 10514121 .11 .2022 intocmit de secretar gi adresa nr. 147121.11.2022 a SC FABY GAZ SRL.
Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.1 qi nr.2.

Dl primar: Este o mf,surd provizorie. Societatea respectivd se ocupi de imbuteliere qi valorificare
butelii de gaz. $tifi cA au niqte depozite pe acolo. Le-a expirat contractul gi noi il putem prelungi cu maxim

I an. Am sd vd spun ;i de ce. in sffirgit, dup6 mai bine de un an gi ceva, chiar doi ani, o sd ne ias[ cartea

funciard la SNC Ploieqti. $ti!i ce noi am preluat toate acele terenuri. A fost o problem6 pentru cd SC

Electromec SA intre timp, a cumpdrat toate acele clidiri , mai pulin silozul de cdrbune.

Dupi ce vom avea cartea funciar[ pentru terenurile pe care ei deja le folosesc, noi le vom scoate

la licitalie in vederea vi.nzfuli sau inchirierii pe o durat6 mai mare de timp. Mai ales cI Electromec
inten{ioneazd s[ depund nigte cereri de finanfare prin fonduri europene gi trebuie si fie, dacd nu proprietar,
micar concesionar, pe termen indelungat.

Deci aici, nu facem altceva decAt sd facilitdm aceastd societate sd-gi desfi;oare in continuare

activitatea pentru acel depozit de butelii, pentru c[ s-ar putea sd oblinem cartea funciarl chiar in s[ptdm6na

viitoare pentru toate acele terenuri de la min5.
Dl Enache G.: Prelungim contractul cu aceeaEi chirie?
Dl primar: Cdt au avut pdn[ acum? Nu gtiu cdt u avut.
Dl Radu M.M.: Au pl6tit 0,14 lei/mp/an. Mi se pare foarte pulin. Parcd noi nu am stabilit aga.

Dl $ipoteanu C.: Ne-am uitat pe contract qi am constatat c[ chiria a fost de 0,14 leilmplan. Mi se

pare foarte pufin. Imi amintesc cd noi nu am aprobat aqa ceva. Parcd in anul20l8, chiar dl Dorobanlu B.
propunea o chirie mai mare. Este o hotdrdre de consiliu prin care s-a aprobat prelul chiriei. Este o hotdrdre
separat5. Propunerea era a dlui Dorobanlu. Din memorie vd spun. Trebuie sd mergem la aeea hot6r6re de

consiliu pentru c[ prelul a fost stabilitla altdvaloare. Nu acesta a fost preful.
Secretar: Chiria a fost stabilitd conform HCL nr. 8412017 qi respectiv HCL nr. 85/2018 privind

aprobarea impozitelor qi taxelor locale.
Dl $ipoteanu C.: Nu. Este o alti hotdr6re de consiliu prin care s-a stabilit preful chiriei.
Dl primar: Deci, in principiu, sunteli de acord, dar cu alt pre! al chiriei!?
Dl $ipoteanu C.: Da. Conform hotdr6rii de consiliu. Pentru cd sigur nu a fost aqa.

Nemaifiind discuJii, se supune la vot proiectul de hotdrAre cu propunerile f6cute qi cu 12 voturi -
pentru -;i o ablinere (Boghez G.M.), este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Local Schitu GoleSti nr. 67
din 29.11.2022.

10. Prezentarea Raportului de control al Institu{iei Prefectului nr. 19598/18.10.2022,
urmare a desffi;uririi unei ac{iuni de control tematic la autorit5lile locale din comuna Schitu
GoIeqti.

Dl primar: $tifi c[ in luna august am avut un control tematic din partea Corpului de control al
Institutiei Prefectului judelului Argeg. Acest rapoft este adresat ;i dvs pentru cI se referd qi la consiliul
local. Se referl qi la activitatea prim6riei (secretariat, registrul agricol, fond funciar). Gdsiti acolo qi lucruri
bune ;i neconformitdli. DacI aveli intrebdri vd rdspundem.

11. Prezentarea unui raport al activiti{ii Asocia{iei Utilizatorilor Pfl;unilor Comunale din
localitatea Schitu Gole;ti, jude{ul Arge;, in anul 2022.

Dl primar: Dlor consilieri astdzi n-am primit nici raportul , n-a venit nici raportorul. Asta este! $ti!i
cd aceastd asocialie este infiinlat[ cumva sub patronajul consiliului local. Anual reprezentantul asocialiei



trebuie sd prezinte o informare cdtre consiliul local, referitor la sumele primite, sumele cheltuite, activitefl
desfbEurate q.a.

12. Informare privind lucrlrile executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna
octombrie 2022. Informare privind lucririle efectuate in luna octombrie 2022 de citre
contravenien{ii care au avut de prestat activitlfi in folosul comunitifii ;i de c5tre persoanele cu
sanc{iuni penale care au avut obligafia de a efectua munci neremunerati in folosul comunitfl(ii
locale.

Dl Nicoar[ Gh.: Luna trecutd au fost inregistrate 62 de dosare la ajutor social. Dintre acestea doar

57 de dosare au fost puse in platd. Pentru restul nu s-au efectuat orele de muncl de c[tre titularii acestora.

13. Prezentarea peti{iei dlui $erbinel Mihai-Rizvan din comuna Schitu Goleqti, sat
Ldzilreqti,jud. Arge;, inregistrat[ la Primiria Schitu Golegti cu nr. 10537122.11.2022.

Dl Bragd I.L.: Comisia nr. 1 nu are ce sd hot5rascd. Hotdrdrea o va lua consiliul local.
Dl viceprimar: Trebuie s[ se respecte legea.

Dl Enache G.: Dl secretar va da rlspuns la solicitSrile petentului.

14. Diverse.
Dl primar: $edinfa ordinard din luna decembrie o vom face pe data de 20.12.2022. Tot atunci vom

face o ceremonie privind dezvelirea pl5cufei cu noua denumire a clminului cultural din satul Schitu

Goleqti, vom premia cuplurile de c[sdtorifi care implinesc in anul acesta 50 de ani de la incheierea

cdsdtoriei. Sunt 7 cupluri care vor fi premiate la sfdrqitul acestui an. De asemenea vom premia gi 3 copii
care au avut rezultate bune la inv[ldturd pe anul qcolar trecut. Vd spuneam in luna septembrie cI am avut
elevi absolvenli din comuna Schitu Gole;ti care au fost admi;i la;coli militare.

Referitor la lucr[rile de investilii, avem doud lucrdri care sunt in execu{ie gi doud lucrdri care vor
fi finalizate in luna decembrie.

Lucrdrile de investifii care vor fr frnalizate pdndla sffirqitul acestui an sunt: clddirea social culturald
gi canalizarea menajerd - etapa II. Veli fi invitali la comisia de recep(ie atunci cdnd vom efectua recep(ia
la terminarea lucr[rilor.

Cu privire la sala de sport de la $coalaLdzdreqti,lurdrile s-au efectuat in proporlie de 75%o.La
sala de sport de la $coala Schitu Golqti, lucrdrile efectuate au un procent peste 50%.

Dl Radu M.M.: Avem in comund cAteva firme importante. Sunt locuri unde s-a spart asfaltul gi

mai trebuie intervenit.
in Costil[ c6nd s-a frcut receplia finald s-a stabilit s5 se ridice gi gurile de canal. Cum sunt acum,

se vor l[sa din ce in ce mai mult.
Dl $ipoteanu C.: Referitor lapct.9 din ordinea dezi,pe care am discutat-o astdzi, trebuie cdutatd,

hotdrdrea de consiliu prin care a fost stabilit preful chiriei. Trebuie vdntl
Dl Pdtraqcu F.: La iluminatul public am impresia ci ldmpile stau aprinse qi cdnd este lumind afafi".
Dl Balcd C-tin: in amonte de puntea de la Lupi s-au depozitat foarte multe materiale.
Dl viceprimar: Nu se putea trece pe acolo, si din acest motiv au fost depuse materiale.
Dl Balcd C-tin: Au fost frcute informdrile cu cogurile de fum pentru cet6{eni?
Dl Nicoard Gh.: Se vor face odatd cu controlul la cetdteni.

Nemaifiind disculii in gedinla de astdzi pregedintele de gedin{d declarf, inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 17.58

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Pre$edinte de;edinld,
ENACHE GEORGE

Secretar general al comunei,
VLADUCA CATALIN


